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Na 72 jaar trouwe dienst heeft de brandweerpost Nigtevecht 

de locatie aan Dorpsstraat 27 verlaten. De huidige locatie 

voldeed niet meer aan de eisen die aan een kazerne worden 

gesteld.

Het is een langdurig proces geweest maar het resultaat mag 

er zijn! Wij zijn ontzettend trots op onze nieuwe onderkomen 

aan de Kanaaldijk Oost 1 BW, gelegen naast de Liniebrug. 

Op zaterdag 4 november zal de nieuwe brandweerpost 

officieel worden geopend, tevens zal dan ook het nieuwe 

brandweervoertuig in gebruik worden genomen.

De Gemeente Stichtse Vecht, de Veiligheidsregio Utrecht en de 

vrijwilligers van de brandweerpost Nigtevecht nodigen u van 

harte uit om van 15:00 tot 17:00 uur de nieuwe post te komen 

bezichtigen en leiden u graag rond in het nieuwe onderkomen.

Voor de jonge kinderen ligt er een aardigheidje!

Graag tot de 4e november, 

Henk de Bruin, post commandant

Officiële opening 
nieuwe brandweerpost 
Nigtevecht 
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Ineens lazen we de volgende kop in de 

VAR: “Streep door 50 extra woningen in 

Nigtevecht”. Iets waar ik eerder nog niets 

over had gehoord. Na het lezen van het 

artikel kwamen er allerlei vragen in me op. 

Waarom staat er nu al een streep door? 

Kijken we alleen naar de problemen of ook 

naar de kansen? En naar het belang van het 

dorp Nigtevecht? 

Dat het ingewikkeld is lijkt me duidelijk. 

Op het stuk grond aan de Vreelandseweg 

14 ligt nu een agrarische bestemming. De 

hoge geluidbelasting vanaf meerdere zijden 

van het plangebied vormt een belemmering 

voor de beoogde ontwikkeling evenals 

stof van de naastgelegen betonfabriek. En 

dan ligt het stuk grond ook nog binnen de 

beschermingszone van het Amsterdam-

Rijnkanaal.

Als inwoner van Nigtevecht zie ik echter 

vooral kansen voor de toekomst van en 

de leefbaarheid in het dorp. Stilstand is 

achteruitgang, zeggen we weleens. En in dit 

plan zijn onder andere seniorenwoningen 

opgenomen, wat voor doorstroming zorgt 

en ruimte maakt voor gezinnen in de huidige 

dorpskern. Ook zorgen 50 woningen voor 

meer inwoners, wat goed is voor de school, 

de huisarts, de winkel, de kroeg / restaurant 

en voor de vele verenigingen in het dorp, 

kortom voor het voortbestaan van alle 

voorzieningen. En ook is er gewoon grote 

woningnood, zoals we elke dag in het nieuws 

lezen. Aan de noordkant van het dorp 

wordt ontwikkeling lastig, vanwege de rode 

contouren en de provinciegrens. Dus waarom 

wordt een wellicht ingewikkeld plan meteen 

van tafel geveegd?

Deze week stelde Rens Ulijn namens D66 

vragen in de raad, want de ontwikkelaar 

Explorius heeft wel degelijk rekening 

gehouden met de aanwezigheid van 

de betonfabriek. Zij zien kansen om de 

geluids- en milieubelasting van een fabriek 

voor eventuele woningen te verminderen. 

Het betekent natuurlijk ook wel dat de 

Betonfabriek in gesprek moet met de 

ontwikkelaar. 

Het college is nu aan zet, en ik hoop dat ze op 

andere gedachten wordt gebracht. Dat ze de 

locatie verder willen laten onderzoeken en 

niet nu al geen mederwerking meer verleent. 

Annelieke namens de Redactie

Nieuwe woonwijk  
in Nigtevecht?

Hij komt, hij komt…

Na een oproep in een van de vorige edities 

van de Sleutel voor nieuwe bestuursleden 

heeft een aantal personen zich aangemeld. 

Daar zijn we als bestuur heel blij mee en 

inmiddels hebben we de wijzigingen in het 

bestuur kunnen doorvoeren. 

De huidige samenstelling van het bestuur van 

de Stichting Dorpshuis Nigtevecht is: Henk van 

Vliet (voorzitter), Roos Waterland (secretaris), 

Mariëlle van den Broek (penningmeester) en 

Mireille Hartog (algemeen bestuurslid).

Het bestuur is verantwoordelijk voor een 

gezonde exploitatie van het Dorpshuis en om 

samen met de beheerder (Alfred Kersbergen) 

primair ten behoeve van de Nigtevechtse 

gemeenschap maatschappelijke, recreatieve, 

culturele, muzikale, informatieve en 

sportieve activiteiten mogelijk te maken. 

Dit alles maakt het mogelijk voor nu en 

in de toekomst om het Dorpshuis voor 

de Nigtevechtse gemeenschap te kunnen 

behouden. In dat kader zijn we heel veel 

dank verschuldigd aan de bestuursleden, 

die na een jarenlange inzet aan het behoud 

en de exploitatie van het Dorpshuis hebben 

bijgedragen, dit zijn Kees Lipsius, Alfred den 

Hartog, Daniëlllo Boszhard, Anita Lenssinck 

en Sandra Heymans. Voor informatie over het 

Dorpshuis en de activiteiten kunt u terecht op 

onze website: https://dorpshuis-nigtevecht.

nl. De website is (nog) niet helemaal actueel, 

maar daar wordt aan gewerkt.

Tot slot willen we alvast onder de aandacht 

brengen dat zaterdag 9 december weer 

de traditionele Nigtevechtse Kerstmarkt 

in het Dorpshuis zal plaatsvinden. Wilt u 

een standplaats op deze markt, neem dan 

even contact op met Henk van Vliet (mobiel 

bereikbaar 06-22235115)

Nieuws over het Dorpshuis
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Het is bijna zover; de Sint komt naar 

Nigtevecht! Waar wij wel benieuwd naar 

zijn is de organisatie van dit geliefde 

evenement. 

 

Wij spraken met de Sint-commissie 

bestaande uit: Esmee de Bruin, Leonie 

van Dijk, Fatima Okken, Maaicke de Smit-

Walraven, Anouk Kos en Diana Cornelissen. 

 

Voor ons is de terugkerende intocht 

vanzelfsprekend. Maar wat komt er 

allemaal bij kijken? Ten eerste, wat leuk 

dat het ons gevraagd wordt. Het is niet 

zo vanzelfsprekend als je denkt! Graag 

willen we voorop stellen dat de hulp 

en medewerking van onze vrijwilligers 

ervoor zorgt dat we tot nu toe elk jaar 

feest hebben. Helaas krijgen we vanuit de 

gemeente geen subsidie, dus is het feest 

volledig afhankelijk van de giften van 

de dorpsgenoten die opgehaald worden 

tijdens de collecte. En natuurlijk onze 

sponsoren. Hoe meer we ophalen, hoe 

meer we kunnen doen uiteraard.

 

Dat is dan elk jaar weer spannend, of 

niet? We werken wel vooruit waarmee we 

zorgen dat de basis voor dit jaar er al is. 

We kunnen daarover niet in detail treden, 

‘Weer of geen weer, onze collectanten zijn dit jaar flink op pad geweest. Gewapend met bus, 

QRcode en vaak één of meer kinderen, maakten zij aan uw deur een praatje en vroegen u om 

een bijdrage voor dit mooie doel. En u gaf gul. Met een opbrengst van € 1.164,35 leveren we 

als dorp weer een prachtige bijdrage aan het goede werk dat de Nederlandse Brandwonden 

Stichting doet; namelijk brandwonden voorkomen en het leed als gevolg van brandwonden 

zoveel mogelijk beperken.

Oftewel, lieve collectanten en gulle gevers… dank jullie wel!

Floor Lijnsvelt en Annebeth de Vries

PS, mocht u volgend jaar ook een uurtje in uw buurtje willen collecteren, welkom!

Collecte Nederlandse 
Brandwonden Stichting

Riolerings- 
werkzaam-
heden in de 
Dorpsstraat
Sinds ruim een maand heeft een deel van 

de bewoners in de Dorpsstraat enorm 

veel stankoverlast van het riool gehad. 

Bij een van de huizen in de Dorpsstraat 

is enige tijd geleden een grote lekkage 

onder de vloer geconstateerd en daarom 

zijn daar in opdracht van de gemeente 

rioleringswerkzaamheden uitgevoerd. 

Daardoor moest er onder andere een 

gietvloer worden opengebroken. 

Vanaf het moment dat daar het riool is 

doorgespoten, hebben omwonenden 

last van stank gekregen. In overleg met 

de gebiedsregisseur zijn alle bewoners 

gevraagd een FIXI.NL melding te sturen. 

Hierop is bij sommige meldingen direct actie 

ondernomen en is er een rioolspecialist 

langsgestuurd om alle putten na te lopen 

en de riolering door te spuiten. Een van de 

werknemers gaf aan dat er veel urinesteen 

in de pijpen was aangetroffen. Het was 

voor sommige putten meer dan de moeite 

waard om doorgespoten te worden, 

waarbij er daarnaast ook geurvangers zijn 

gemonteerd. Nadat uitgebreid onderzoek 

heeft plaatsgevonden en de riolering is 

doorgespoten, was de stank gelukkig 

gelijk verdwenen. Dank aan de gemeente 

voor het snel oppakken van dit probleem 

en het grondige onderzoek!

want het feest moet wel verrassend blijven. 

We merken helaas wel dat alles duurder is 

geworden.  We zouden tijdens de intocht 

heel graag weer live muziek willen hebben, 

in de vorm van een band of fanfare. We 

hebben altijd muziek gehad tijdens de 

optocht en dat was zo leuk en sfeervol, maar 

we zijn genoodzaakt keuzes te maken. Dus 

mocht er een lezer zijn die een aanvullend 

bedrag kwijt zou kunnen, zou dat te gek 

zijn! We vragen de ouders een vrijwillige 

bijdrage van € 6 per kind, al begrijpen wij 

dat misschien niet iedere ouder/verzorger 

dit kan betalen en daarom is het fijn om te 

zien dat er zoveel dorpsgenoten toch een 

bijdrage in de collectebus doen.

 

De show in het dorpshuis is wel echt te gek! 

Ja daar zijn wij ontzettend blij mee en 

dankbaar voor. Dit theatergezelschap 

verzorgt o.a. Sinterklaas shows voor 

scholen. De scholen betalen een 

lager tarief,  zodat theater voor ieder 

kind toegankelijk is. Dat is fantastisch. 

 

Wanneer is de intocht? Zaterdag 25 

november om 12.00 uur staan we met 

z’n allen weer vol spanning de Sint op 

te wachten bij de inmiddels befaamde 

brug. Na ontvangst lopen we samen met 

Sinterklaas en de Pieten een rondje door 

het dorp met als eindpunt het Dorpshuis. 

Bij aankomst worden alle kinderen onder 

het genot van een pakje drinken de zaal 

in begeleid (kinderen tot 4 jaar onder 

begeleiding van 1 volwassene). De ouders/

verzorgers mogen in de bar een drankje 

doen en meedoen aan de loterij. Die is 

dit jaar nogal spectaculair wat betreft de 

prijzen! Een hoop winkels uit de omgeving 

hebben deze loterij mogelijk gemaakt, om 

een klein tipje van de sluier op te lichten. 

Na de voorstelling brengen Sinterklaas en 

zijn Pieten nog een bezoekje in de zaal.  

Dan mag iedereen met gelukkige 

gezichten, cadeautjes en pepernoot buikjes 

weer naar huis.

 

Hoe kunnen dorpsgenoten in contact komen 

met de commissie in geval iemand een extra 

donatie wil doen of andere vragen heeft?

Ons e-mailadres is sinterklaasnigtevecht@

hotmail.com, maar zie je een van ons lopen, 

spreek ons gerust even aan.

 

Mocht er een vriendje/vriendinnetje/

nichtje of neefje mee willen; dat kan!  

Stuur ons een mail o.v.v. naam en leeftijd. 

Facebook: Sintocht Nigtevecht

Instagram: Sinterklaasnigtevecht
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In februari 2022 berichtten we voor 

het laatst over duurzame energie in de 

regio. Om een CO2-reductie van 49% 

in 2030 te realiseren zijn er Regionale 

Energie Strategieën opgesteld, waarin 

wordt weergegeven hoe energieregio’s 

de energietransitie concreet willen 

invullen. In dit kader hadden gemeenten 

De Ronde Venen en Stichtse Vecht grote 

windturbines uitgesloten, maar wel 

respectievelijk het Geingebied en de strook 

langs het Amsterdam-Rijnkanaal richting 

Loenen als ‘kansrijke’ zoekgebieden 

aangewezen voor zonnevelden. Dit 

laatste zoekgebied is destijds echter 

niet democratisch vastgesteld en er is te 

weinig naar alternatieven gekeken, aldus 

bewonersgroep Vreelandseweg. 

In de raadsvergaderingen probeerden zij de 

gemeente dit aan het verstand te brengen én 

dorpsgenoten op te roepen om hierin mee 

te doen. Concreet waren de plannen van de 

gemeente destijds nog niet. Anderhalf jaar 

later is hier ook nog niet veel verandering 

in gekomen en is nog veel onzeker. 

Concrete uitvoeringsplannen zijn er door 

de gemeenten nog niet opgesteld. De 

gemeente Stichtse Vecht geeft aan dat de 

zoekgebieden wel nog relevant zijn en dat 

dit jaar nog een ‘strategie zonnevelden’ met 

de raad besproken zal worden. De vraag is 

inmiddels wel of volledig inzetten op zonne-

energie de gemeenten aan het behalen van 

de doelstellingen gaat helpen. Er wordt 

steeds meer energie opgewekt met panelen. 

Omdat het verbruik van deze energie juist 

laag is op moment van opwekken (overdag 

als de zon schijnt), gaat een groot deel van 

de overtollig opgewekte energie verloren. 

Daarnaast moet er steeds vaker een opslag 

aan de energiemaatschappijen worden 

betaald voor het terugleveren van de 

energie aan het stroomnet. Het aanleggen 

van zonnevelden zou daarom mogelijk niet 

zoveel bijdragen aan het behalen van de 

energiedoelstellingen als aanvankelijk was 

ingeschat.

 

Windturbines leveren ook energie op 

momenten dat het verbruik hoog is 

(bijvoorbeeld de avond). Omdat naar het idee 

van de provincie niet alle gemeenten haast 

maken met de energietransitie waardoor 

de klimaatdoelstellingen niet dreigen 

gehaald te worden, heeft de provincie 

Utrecht gedreigd locaties aan te wijzen voor 

windturbines. Ook in het onlangs gesloten 

coalitieakkoord is dit expliciet aangegeven. 

Tegenstanders hiervan stellen op hun 

beurt weer dat de provincie haar boekje te 

buiten gaat met dit soort stellingnames, 

onder andere omdat zulke beslissingen niet 

democratisch en bovendien niet wettelijk 

zijn. Daarnaast houdt de provincie zich 

ook niet aan het Klimaatakkoord, waarin 

staat in welke situaties hogere overheden 

(provincie) mogen ingrijpen bij een lagere 

overheid (gemeenten). Dat mag bijvoorbeeld 

alleen wanneer een gemeente zich niet aan 

de Regionale Energie Strategieën houdt; 

en dat doen ze juist wel. Overigens is de 

provincie het niet eens met deze lezing. De 

gemeente Stichtse Vecht heeft in een reactie 

aangegeven nog steeds volledig in te zetten 

op zonne-energie en dat als het aan hen 

ligt windturbines dus niet aan de orde zijn. 

 

De energietransitie in de regio lijkt 

momenteel dus muurvast te zitten. De tijd 

verstrijkt, voordat we het weten is het 2030.

Duurzame energie in Stichtse 
Vecht: nog weinig concreetEen van de vrijwilligers van de winkel kwam 

met het idee voor een bezorgdienst. Met de 

winter op komst is dat natuurlijk een geweldig 

plan. Dus net als bij de Albert Heijn, Jumbo en 

Picnic kun je nu ook bij Dorpswinkel Nigtevecht 

je boodschappen aan huis laten bezorgen. En 

dat is nog kosteloos ook. En gezellig, want een 

vrijwilliger brengt het thuis langs. 

HOE WERKT HET:

•  Bel de boodschappenlijst door naar  

de winkel op 0294-775488. Dit kan elke dag

•  Of scan de QR code en stuur een Whatsapp  

met de boodschappen. 

•  Er wordt bezorgd op woensdag  

tussen 11.00 en 12.30 uur. 

Dorpswinkel Nigtevecht

Dat Nigtevecht rijk is aan een hoop 

creatief talent, is inmiddels wel bekend. In 

deze editie geven we podium aan talent 

waar het dorp dankbaar gebruik van zou 

moeten maken: het Repair- en Naai Café. 

Patty, die het Repair-en Naai Café elke 

derde zaterdag van de maand (10.00-12.00 

uur) organiseert in de Dorpskamer, vertelt 

over het initiatief:

“In Nederland gooien we ontzettend 

veel weg.” Ook spullen met een klein 

mankement dat eenvoudig te repareren is. 

Helaas zit repareren in deze tijd bij velen 

niet meer in hun systeem. We doen afstand 

van onze spullen en vervangen ze, bij wijze 

van spreken, nog dezelfde dag. Waar we 

niet altijd bij stilstaan, is de hoeveelheid 

grondstoffen en energie die nodig zijn 

om nieuwe producten te maken. Bij het 

fabriceren van nieuwe producten en het 

recyclen van oude, komt een hoop CO2 vrij.  

Daarnaast verdwijnt de kunst van het 

repareren in een rap tempo. Vaklui die 

deze praktische kennis nog wel bezitten, 

worden door de maatschappij niet 

altijd even goed gewaardeerd en staan 

vaak zelfs ongewild aan de kant. Hun 

talent wordt niet of nauwelijks benut. 

Het Repair-en Naai Café heeft hier 

verandering in gebracht. Waardevolle 

praktische kennis wordt hier overgedragen 

en spullen worden door onze reparateurs 

gered van een enkeltje prullenbak. Niet 

alleen in Nigtevecht vindt het initiatief 

plaats; wereldwijd zijn er inmiddels 3000 

cafés met ruim 40.000 vrijwilligers. “Dit 

aantal neemt alleen maar toe.”  

 

Wie zijn deze talenten?

Gemma Griffioen leidt het Naai Café. Zij 

heeft altijd kleding gemaakt en gerepareerd. 

Gemma wil graag haar ervaring delen, zodat 

men leert te herstellen in plaats van weg 

te gooien. De vrijwilligers van het Repair 

Café zijn door de jaren heen een hecht en 

enthousiast team geworden. Regelmatig 

wordt er in duo’s gewerkt om een apparaat 

werkend te krijgen. 

Het Repair Café bestaat uit: Jan Nijen 

Twilhaar, onze naaimachine specialist, van 

huis uit elektronicus, is graag bezig met 

alles wat beweegt. Hij repareert radio’s en 

is vanwege zijn zendmachtiging bekend met 

zenders en ontvangers uit de oude doos. 

Ook is hij de steun en toeverlaat van de 

Kussenmakers. 

Jan Broenink is onze software- en 

elektronicaspecialist. Computers en printers 

ziet Jan regelmatig voorbij komen. 

Lolle Bron, onze fietsenmaker: “Voorheen 

had ik nog nooit een stofzuiger van binnen 

gezien, inmiddels al velen voorbij zien 

komen! Al doende leert men.” Raoul is de 

zoon van Lolle en komt speciaal vanuit Den 

Bosch om het team te versterken. Vanwege 

zijn heldere kijk op technische zaken is hij 

een goede aanvulling voor het team. 

Bob ten Hoope: “Het voelt als een 

overwinning om spullen te repareren. Ik 

denk regelmatig terug aan de leescomputer 

die niet meer werkte van een slechtziend 

kind. Twee van ons team hebben twee uur 

gesleuteld en ervoor gezorgd dat deze weer 

perfect werkte. De ouders verlieten diep 

gelukkig onze Dorpskamer. Daar doen we 

het voor!”

Wim Kattouw: “Verspilling is zo zonde en 

op deze manier proberen we mensen wat 

meer van hun spullen te laten houden.”  

 

Voor deze groep vrienden is het café een 

sociale en ook nog eens duurzame activiteit, 

waar ze veel voldoening uit halen. Samen 

hopen zij verandering te brengen in de 

weggooi-mentaliteit in Nigtevecht. 

 

Het is van belang dat onze dorpsbewoners 

bij de reparatie van hun spullen blijven om 

te zien wat ermee gebeurt en om eventuele 

vragen te beantwoorden. Zorg ervoor dat 

de ingebrachte apparatuur schoon is. Het 

Repair-en Naai Café is gratis, maar een kleine 

bijdrage voor de Dorpskamer is welkom. 

 

Heel graag tot ziens!

Repair- en  
Naai Café

Hoe is het nu eigenlijk 
met… Pelle de Vries?
De technische man die 

jarenlang voorzitter was 

van het Dorpshuis én er 

pal tegenover woonde. 

Inmiddels woont Pelle 

elders.

 

Pelle, hoe is het met je? 

Met mij gaat het uit-

stekend! Ik heb ruim 60 

jaar in Nigtevecht gewoond, op verschillende adressen, waarvan 

het grootste gedeelte op de Jhr. Huydecoperstraat, maar het is  

1 oktober alweer vijftien jaar geleden dat ik het dorp heb verlaten. 

 

Waar ben je tegenwoordig te vinden en hoe is het leven daar? 

Ik woon sindsdien in Weesp, op de Casparushof. Nog steeds overigens 

gelukkig met mijn vrouw! We zijn in het appartement getrokken 

toen het complex werd gebouwd. Ik ben nu gepensioneerd. Wel 

ga ik nog graag binnen de Vereniging van Eigenaren aan de slag 

met technisch beheer en onderhoud van de appartementen. Van 

oudsher ben ik loodgieter en zat ik later in de verwarmings- en 

elektrotechniek. Ik was onder andere 16 jaar storingsmonteur 

en werkte 20 jaar in het regiecentrum op Schiphol. Ook ben ik 

momenteel eens per week vrijwilliger bij de Voedselbank en heb 

ik een opleiding tot schuldhulpmaatje gedaan en help ik mensen 

die schuldproblemen hebben om hier weer uit te komen. In onze 

vrije tijd fietsen mijn vrouw en ik veel. We zijn onder andere deze 

zomer nog naar Zuid-Frankrijk gegaan met de caravan en hebben 

ook daar op de pedalen gestaan. Als het weer meezit gaan we 

daarnaast ook geregeld met onze sloep veel in de buurt varen.

Verlang je stiekem nooit terug naar ons mooie dorp?

Ik denk zeker nog met een goed gevoel aan Nigtevecht. Ik kom ook 

nog met grote regelmaat in het dorp, ik heb daar diverse vrienden 

en kennissen. Ik heb altijd gezegd: als ik een huis aan de Vecht zou 

hebben, zou ik Nigtevecht nooit hebben verlaten.

Bezorgdienst Dorpswinkel
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Blauwtong,  
het 
vernietigende 
virus voor 
schapen
Ook in en om ons dorp zijn veehouders 

geconfronteerd met blauwtong. 

Blauwtong is een virusziekte bij schapen 

en andere herkauwers zoals runderen, 

geiten maar ook alpaca’s of herten. De 

besmetting gebeurt via de beet van 

bepaalde muggen (knutten) die zelf 

besmet zijn met het blauwtongvirus. 

Geïnfecteerde dieren kunnen elkaar 

gelukkig niet besmetten en de ziekte is 

niet overdraagbaar op de mens. Er is helaas 

nog geen vaccin voor dit type blauwtong 

beschikbaar. Zieke dieren krijgen koorts, 

pijn, kwijlen, worden lusteloos en lopen 

kreupel. Vooral schapen lopen een grote 

kans aan het virus te overlijden. Pas in 

2006 werd in Nederland voor het eerst 

blauwtong gerapporteerd en de laatste 

keer was 2009.

Op 20 oktober zijn er bij bijna 2500 

bedrijven besmettingen vastgesteld. Dat 

blijkt uit een update van de Nederlandse 

Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA). 

De eerste meldingen van blauwtong 

kwamen uit de regio Wijdemeren en 

Stichtse Vecht. Zoals te verwachten valt is 

de impact op (hobby) veehouders enorm. 

Ook veehouder Joost Willig en zijn 

gezin zijn zwaar geraakt door het virus. 

Iedereen kent waarschijnlijk hun boerderij 

die naast DOB ligt en waar geiten in de 

boomgaard aan de Vreelandseweg lopen. 

Joost vertelt over de gevolgen van dit 

virus voor zijn dieren en bedrijf.

Allereerst Joost, wat voor bedrijf 

hebben jullie precies? We hebben een 

melkveebedrijf met 115 koeien en 

60 stuks jongvee. Daarnaast hebben 

we 65 schapen en lammeren, lopen 

boerengeiten die van onze zoon Lucas zijn 

in de boomgaard en hebben we ten slotte 

zes waterbuffels. Onze zoon Lucas en 

mijn vrouw Sabine doen het meeste werk 

bij de schapen. Lucas kent alle schapen 

en weet ook welke lammetjes bij welk 

schaap horen, echt knap! We zijn aan het 

kijken of waterbuffels een tak is die we 

in de toekomst verder kunnen uitbreiden. 

Met de melk van de buffels kun je 

buffelmozarella maken, dus wie weet. 

Het is een echt familiebedrijf waarvan ik 

de derde generatie ben. Mocht Lucas of 

een van de andere kinderen het bedrijf 

willen voortzetten, zullen we daar alles 

aan doen om dat te laten slagen.

Hoe merkten jullie dat er sprake was 

van blauwtong onder de dieren en wat 

voor gevolgen heeft blauwtong op de 

dieren en jullie en het bedrijf? Een maand 

geleden begon een aantal schapen 

lusteloos te worden en stram te lopen, 

sommige kregen heftige speekselvorming 

en koorts. Op advies van de veearts 

hebben we de schapen die ziek waren 

naar binnen gebracht en pijnstilling 

en ontstekingsremmers toegediend. 

Ondanks dat en veel vers water en voer 

waren een groot aantal zo ziek dat het 

ene naar andere schaap door onze vingers 

glipte en stierf. Deze pijn en ellende die 

de schapen moeten doormaken hebben 

we nog nooit meegemaakt. We zijn er 

radeloos door en hebben veel schapen 

moeten laten inslapen. Om een indruk te 

geven van de impact op de dieren en ons 

(bedrijf): we zijn nu meer dan 50% van 

de schapen kwijt terwijl we nog wekelijks 

nieuwe gevallen constateren en maar een 

enkeling dit drama overleeft. Het doet 

ons pijn als je zo je beesten ziet lijden en 

machteloos bent. Alsof dat niet genoeg is 

worden ook de koeien niet gespaard. Die 

krijgen ook ziekteverschijnselen maar het 

lijkt er gelukkig op dat de koeien er beter 

tegen kunnen. Gelukkig is (tot nu toe) nog 

geen koe doodgegaan. We hopen dat het 

wat kouder wordt zodat de knut die het 

virus verspreid minder actief wordt. En dat 

er een vaccin komt.

De gevolgen voor de toekomst zijn dat 

het aantal lammetjes in het voorjaar 

aanzienlijk minder zal zijn. En wat dit virus 

op de lange termijn doet weet niemand. 

Elke veehouder of hobbyveehouder die 

ik spreek heeft zoiets als dit nog nooit 

meegemaakt, ook niet in 2007 toen er 

een ander type blauwtong actief was, 

met veel mildere verschijnselen. Het is een 

vreselijke situatie.

Wat een aangrijpend verhaal, je wordt 

er verdrietig van. Weet je wellicht wat 

de oorzaak van deze grote uitbraak zou 

kunnen zijn? De zomers worden warmer 

en de winters minder koud waardoor veel 

meer insecten de winter overleven. Helaas 

horen daar ook de muggen en knutten 

bij. Wat tegelijkertijd niet meehelpt is het 

‘vernatten’ van weilanden en er natuur 

van maken. Deze (nieuwe) natte natuur 

is de ideale broedplaats voor muggen en 

knutten. In de omgeving van ons dorp zijn 

al best veel van dit soort gebieden. Wij als 

veehouders houden ons hart vast hoe dit 

zich in de toekomst ontwikkelt, hopelijk 

komt er snel een vaccin! 

Nou Joost, wat een heftig verhaal. Heel 

erg verdrietig. Veel sterkte en succes 

voor jou, je gezin en bedrijf maar ook alle 

andere (hobby) veehouders. 

Roy Brands

De redactie heeft heel veel reacties ontvangen op het artikel over de winkels van 

vroeger. Positieve reacties maar ook rectificaties. Dank daarvoor! We willen graag een 

vervolgartikel schrijven waarbij u ook kunt helpen. Heeft u daarom nog leuke aanvullingen, 

verbeteringen, foto’s of ideeën, stuur deze dan gerust naar: info@sleutel2000.nl

Oproep voor een vervolg op het artikel 
‘Dorpsstraat, de winkels van weleer’

Terwijl broer Stefan zich alweer voorbereid 

op een nieuw marathonschaatsseizoen, sluit 

Nils Wolffenbuttel net zijn wielerseizoen 

af. En niet zomaar een seizoen: het is zijn 

laatste. De Nigtevechter beëindigd zijn 

wielerloopbaan.

Nils, waarom de beslissing om te stoppen 

met wielrennen? Ik ben nu 27 en ik heb 

vier jaar op continentaal niveau gereden. 

Dat is mijn niveau en het is lastig om verder 

door te groeien. Bij deze wedstrijden is 

het moeilijk om een goede boterham te 

verdienen en ik kom in een fase in mijn 

leven dat ik ook bijvoorbeeld wil gaan 

samenwonen. Inkomsten vergroten door 

naast het wielrennen ook te werken is qua 

intensiteit helaas niet te doen. Bij het team 

VolkerWessels Cycling heb ik jaren in dienst 

van het team gewerkt en ik had bedacht 

over te stappen naar het team van Allinq, 

om dan meer voor mezelf te gaan rijden. 

Ik wilde nog een keer alles op alles zetten 

om in een laatste poging nog een mooie 

doorgroei te kunnen maken, maar het werd 

een pechseizoen. De eerste wedstrijd viel ik 

en dat zou nog vijf keer gebeuren. Het is nu 

mooi geweest.

Wat zijn de mooiste dingen die je hebt 

meegemaakt en je sportieve hoogtepunten? 

2022 was een goed seizoen bij VolkerWessels 

met 55 overwinningen voor het team en 

voor mij persoonlijk een paar tweede en 

derde plaatsen. Zelf heb ik nog nooit iets 

gewonnen, maar ik heb vaak wel een 

belangrijke rol gespeeld bij overwinningen 

van ploeggenoten. Wat natuurlijk leuk 

is geweest is dat ik op veel verschillende 

plekken in allerlei landen ben geweest. Zo 

ging ik bijvoorbeeld altijd op trainingskamp 

naar Spanje, ook om het lekkere weer op 

te zoeken in de winter. En voor wedstrijden 

ben ik in Denemarken, Zweden, Duitsland, 

Frankrijk, Italië, België en Tsjechië geweest.

Nu je gestopt bent komen er een aantal grote 

veranderingen aan? Zeker. Ik ben bezig mezelf 

om te scholen tot timmerman; ik ben bij mijn 

vader in de leer. Ik verhuur mezelf via mijn 

vader onder de naam N.W. Timmerwerken. 

Over een tijd denk ik als volwaardige 

timmerman ingezet te kunnen worden.

Ik heb altijd tegen mijn vrienden geroepen 

dat als ik met wielrennen klaar zou zijn, 

ik weer zou komen voetballen bij D.O.B. 

Daarmee ben ik inmiddels begonnen, het 

was voor mij alweer elf jaar geleden! Het 

mooie is ook dat ik net even makkelijker 

weer de gezelligheid kan opzoeken. Voor 

een spelletje en af en toe een biertje. Voor 

het wielrennen heb ik toch jaren een hoop 

aan de kant moeten zetten en dat is nu toch 

anders. Ik blijf overigens wel fietsen voor de 

fun. Dit zal ik zo’n drie keer per week op 

clubniveau doen, bij de club waar het voor 

mij allemaal begonnen is. Ook eventueel 

wedstrijden. Het leuke is dan dat ik daar ook 

jonge wielrenners onder mijn hoede kan 

nemen.

Wat staat er de komende tijd nog op je 

bucket list? Ik kan eindelijk na jaren weer 

eens wintersporten! Dat paste nooit in 

de voorbereiding van het seizoen en was 

gewoonweg te riskant met blessures. Ook 

zou ik graag eens gaan kijken bij mijn 

broer Stefan als hij de Weissensee schaatst. 

Misschien bind ik zelf dan ook weer eens de 

ijzers onder.

Afkoersen
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De allerlaatste cabaret passe partouts zijn nog 

verkrijgbaar. Reserveren kan met het formulier 

op de website www.cabaret-nigtevecht.nl of 

bel 06-44522302. Een passe partout kost € 77,- 

voor vier voorstellingen. De voorbereidingen 

voor het 25ste cabaret seizoen zijn inmiddels 

in volle gang. 

18 NOVEMBER: CABARETTRIO NIET SCHIETEN! 

De eerste voorstelling van ons seizoen: 

Mannenvriendschap en herkenbare patronen, 

in de voorstelling Mannen van niks trekken 

Maarten, Arend en Erik zich terug op 

Terschelling om hun leven, prestaties en hun 

relatie te overzien. Reflecteren schijnt dat te 

heten. Maar het eiland maakt veel los. Een 

hilarische voorstelling over mannenvriendschap 

die doet denken aan The Hangover. De 

Mannen van niks zijn te zien op 18 november 

om 20:30 uur in het Dorpshuis. 

De vriendschap blijkt vastgeroest in 

herkenbare patronen. Arend, de man van 

de drankbevoorrading en altijd op zoek 

naar bewondering. Maarten, de man van de 

constante selfies en de onnavolgbare filosofie. 

Erik, de man van de onstopbare creatieve 

invallen die voortdurend op zoek is naar de 

aandacht van leuke dames. Ze nemen elkaar 

continu de maat en als Erik dan ook nog eens 

‘zomaar’ verdwijnt tijdens een avond stappen, 

komt de zaak flink op scherp te staan. Door een 

subliem decor en schitterend beeldmateriaal 

van het eiland, waan je je tijdens deze 

voorstelling even op Terschelling. Maar wees 

voorbereid: hierna is niks meer hetzelfde. 

De voorstelling Mannen van niks is op 18 

november te zien in het Dorpshuis. Bij het 

schrijven van dit stukje waren de allerlaatste 

kaarten nog te koop voor de voorstelling en ze 

kosten € 22,- . Verkrijgbaar via www.cabaret-

nigtevecht.nl, of bel 06-44522302.

Laatste cabaret  
passe partouts 
zijn nog 
verkrijgbaarLucas en een aantal schapen
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Vraag van Claudia: Jullie hebben 

meegedaan aan het programma van 

RTL "Voor hetzelfde geld". Zijn de 

verwachtingen van het wonen in ons dorp 

een beetje uitgekomen? 

De verwachtingen zijn overtroffen! We 

hebben geen seconde getwijfeld over onze 

overstap naar Nigtevecht. Het huis stond 

er ondanks het tv-programma wel slechter 

voor dan verwacht. We zochten geen 

klushuis, maar zijn nu nog steeds aan het 

klussen en dat is soms best lastig met kleine 

kinderen en een dorp dat we graag willen 

leren kennen.

Terug naar het positieve: we zijn zo blij met 

ons huis, de tuin, het prachtige vrije uitzicht 

en we hebben hele lieve en gezellige 

buren. We dachten dat het in de stad fijn 

leven was, maar we weten inmiddels wel 

beter en vinden het een voorrecht om in 

Nigtevecht te wonen. 

Het is tof om te zien hoe het hele dorp 

zijn schouders onder het behoud van de 

dorpswinkel heeft gezet. Het is ook heel 

tof om te zien wat voor spektakel de 

Oranjeweek is. We hebben een hele fijne 

school met prachtige faciliteiten. Ik vond het 

bijvoorbeeld zo leuk om met alle kinderen 

uit het dorp de film te mogen kijken bij 

de pont! We genieten van de prachtige 

omgeving tijdens onze fietstochtjes met 

de kinderen. En wat is zwemmen in de 

Vecht toch elke keer weer een feestje! En 

dan nog heb ik het gevoel dat ik nu tien 

dingen vergeet op te noemen. We kijken 

alweer uit naar het Sinterklaasfeest, ook 

zo’n fantastisch evenement. Met andere 

woorden, we zijn oprecht blij en gelukkig 

in Nigtevecht en we danken iedereen voor 

het warme welkom!

Voor de mensen die je niet kennen: hoe 

ziet een gemiddelde dag uit jouw leven 

eruit? Mijn dag is een combinatie van het 

moederschap en mijn werk. De balans 

daartussen vind ik prettig. Een wekker 

zet ik niet meer, Emilia, onze dochter, 

wordt toch wel op tijd wakker om ons te 

wekken. Daarna begint de ochtendspits 

met de kinderen die we elke dag afsluiten 

met een gek dansje. Daarna brengt mijn 

vriend Geert-Jan de kinderen naar school/

kinderopvang en begint mijn werkdag. 

Ik werk bij ABN AMRO en doe onderzoek 

naar witwassen en terrorisme financiering. 

Ik werk veelal vanuit huis. Het is solistisch 

werk, dus ik zit de hele dag op zolder te 

werken en je ziet me verder niet. Aan het 

eind van de middag haal ik de kinderen 

op en begint het avondritueel. Ik hou erg 

van koken. Daarna plof ik op de bank, het 

liefste samen met Geert-Jan, een kop thee 

en een goede serie, momenteel Oogappels. 

Wat staat er momenteel bovenaan jouw 

bucketlist? Als gezin hebben wij een 

geadopteerd weesolifantje in Sri Lanka. 

Dit olifantje is gered en het doel is om 

haar weer terug te laten keren in het 

wild. Momenteel zit ze in een opvang met 

meerdere van dit soort olifantjes. Ik zou 

haar graag willen opzoeken.

Wat is het eerste dat je aan een 

buitenstaander vertelt die vraagt: waar 

zou ik Nigtevecht van kunnen kennen? 

De Oranjeweek natuurlijk!

Wat is jouw tip aan mensen die nieuw in 

Nigtevecht komen wonen? Geef je over aan 

de warmte en hartelijkheid van het dorp. Ga 

geregeld een rondje lopen en je zult zien 

dat je altijd iemand tegenkomt die jou wil 

leren kennen en in is voor een praatje.

Met wie zou je wel eens een bakkie willen 

doen en waarom? In dit geval vat ik een 

bakkie op als een biertje. Ik zou graag 

een biertje willen drinken bij onze nieuwe 

achterburen: De Brandweer Nigtevecht. 

Wanneer kunnen we jullie housewarming 

verwachten zodat we kunnen proosten op 

jullie nieuwe kazerne?

Aan wie in Nigtevecht moeten we 

deze vragen de volgende keer stellen 

en waarom? Aan Angelina Van Wijk-

Cornelisse, omdat ze zo ondernemend is.

Welke vraag wil je die persoon graag 

stellen? Lieve Angelina, kun je ons meer 

vertellen over jouw ondernemerschap en 

wat je drijfveren zijn?

Van half november 2023 tot 1 maart 

2024 is een compleet ingericht huisje 

met 3 slaapkamers en 4 slaapplaatsen 

beschikbaar. 

Exclusief een wasmachine.

Voor verdere info stuur een bericht 

naar: Willigmargret3@gmail.com  

of bel 06-50296335

Sleuteltje:
tijdelijke woonruimte 
aangeboden in Nigtevecht:
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